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Møteprotokoll  

Kommunestyret 
 

 
Dato: 03.04.2025 kl. 09:00 -13:45 

Sted: Kyrksæterøra, kommunestyresal 

Arkivsak: 25/00002 

Møtende 
medlemmer:  

Marit Liabø Sandvik (AP), Ola Rognskog (SP), Roar Sørensen (AP), Oddlaug 
Børseth Brekken (AP), Solrun Stølan (AP), Marte Lund (AP), Marte Iren 
Fjelnsetnes Langø (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Marte Halvorsen (SP), 
Emil Solberg (SP), Nils Forren (SP), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Einar Vaagland (HA), Jarle Meland Aune 
(INP), Marius Bendiksen (INP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset 
Løwe (FRP), Knut Johan Singstad (KRF) 

Forfall  Toril Myklebust AP) for Bernt Olaf Aune 
Irene Røe Vaagan (HA) for Sverre Vullum 
 

  

Fra administrasjonen 
møtte: 

Kommunedirektør Ola Morten Teigen 

  

Protokollfører: Gabriella Zetterstrøm         

   

Merknader: Møteinnkalling og saksliste med endringer enstemmig godkjent. 
 
Irene Røe Vaagan fremmet at sak 25/25 ble satt på sakskartet.  
Tilleggssak ble enstemmig satt på sakskartet, iflg. Fullmakt gitt av Heim 
kommunestyre i K-sak 11/19 i medhold av kommuneloven § 11-3 siste ledd. 
 
Ass. kommunedirektør Anita Ørsal Oterholm deltok under behandling av sak 
18/25. 
 
Kommunalsjef teknisk Magne Jøran Belsvik deltok under behandling av sak 
19/25 og 21/25. 
 



 

 2  

Under behandling av sak 21/25 ble Roar Sørensen erklært habil iflg. 
Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, første ledd, punkt e, og 
deltok under behandling av saken. 
 
Marte Lund innvilget permisjon fra kl. 12:57. Hun deltok ikke under 
behandling av sakene 22/25 t.o.m. 25/25 og ikke på behandling av 
interpellasjonen.  
 
 

 
 

SAKSKART  Side 

Orienteringssaker 

9/25  Ordfører orienterer 

10/25  Orientering fra Norsk kjernekraft v/ Håvard Kristiansen 

11/25  Orientering om fylkesveger - Trøndelag Fylkeskommune  
v/ Rannveig Skansen 

Saker til behandling 

16/25 23/04135-6 Lokal forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 og skoleåret 
2026-2027 4 

17/25 25/01271-1 Utvidet stillingsressurs 50% - kultur 5 

18/25 24/04990-7 Program for å bekjempe utenforskap 7 

19/25 24/05084-3 Hemne samfunnshus - Konseptvalg 8 

20/25 24/06102-2 Heim Røde kors - Søknad om tilskudd til beredskapsbil 11 

21/25 25/00375-2 Ny selskapsavtale for ReMidt IKS 13 

22/25 25/01209-2 Søknad om støtte til kjøp av brannbil 15 

23/25 25/00787-2 Kontrollutvalgets årsmelding for 2024 16 

24/25 25/00789-2 Kontrollutvalgets års- og møteplan for 2025 17 

25/25 25/01683-1 Økonomisk støtte til kampen mot barnedemens 18 

Referatsaker 

10/25 24/00462-35 Vedtak i klagesak - endring av reguleringsplan for Wesselekra - Heim 
102/477 

11/25 25/00131-16 Informasjon til kommuner om endringer av NVEs støtteordninger til 
forebyggende arbeid 
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12/25 25/00131-19 Brev til folkevalgte - Pålagt renovasjonsordning og feiing for 
hytter/fritidsboliger i Heim Kommune 

13/25 25/00251-4 
NVE oversender oppdaterte konsesjoner og vedtak om godkjenning av 
detaljplaner for Holla transformatorstasjon og 132 kV kraftledning 
Hemne – Holla 

14/25 25/00876-3 Saksprotokoll VILT, 19032025, Sak 4/25, Evaluering av fellingsresultat 
hjortevilt 2024 i Heim kommune 

15/25 25/00876-2 Evaluering av fellingsresultat hjortevilt 2024 i Heim kommune 

16/25 24/00021 -16 KOSTRA- og effektivitetsanalyse 2024 Heim kommune 

Interpellasjon 

4/25 25/00121-7 Interpellasjon – opprette turistportaler i Heim kommune 

Spørsmål 
 
Bjarne Sæther:  

• Toalettforhold på kroa, Vinjeøra - besvart av Ola Morten Teigen. 
 
Einar Vaagland:  

• Organisert kjøring til tannlege/ nedleggelse av tannlege på Liabø - besvart av  
Marit Liabø Sandvik og Ola Rognskog. 

 
• Status på kloakkanlegg i kommunen - besvart av Magne Jøran Belsvik. 

 
Oddny Guldstein-Aarset Løwe:  

• Status på fasade, reklameskilt, kjøkken og hallgulv i Halsahallen - besvart av  
Magne Jøran Belsvik. 

 

 
 
Heim kommune, 03.04.2025 
 
 
Marit Liabø Sandvik 
Ordfører 
 
 
 
 
 
Knut Johan Singstad (KRF)                                        Oddlaug Børseth Brekken (AP)  
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Saker til behandling 

16/25 Lokal forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 og skoleåret 2026-
2027 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.03.2025 26/25 
2 Kommunestyret 03.04.2025 16/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Heim kommune vedtar lokal forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 og skoleåret 2026-
2027 slik den foreligger.  

Lokal forskrift om skole og feriedager – skolerute for Heim kommune for skoleåret 2024-2025 
oppheves fra 31.07.25. 

Administrasjonen bes om at skoleruta for 26/27 justeres slik at antallet dager blir 190, og ikke 
192 slik det står i nåværende forslag. 

 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.03.2025 sak 26/25 

 
Møtebehandling 

Høyre · Even Hendseth fremmet følgende tilleggsforslag: 
Administrasjonen bes om at skoleruta for 26/27 justeres slik at antallet dager blir 190, og ikke 192 
slik det står i nåværende forslag. 

 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling: 
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Enstemmig tilrådd. 
 
Det ble deretter votert over Even Hendsets tilleggsforslag: 
Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  

Heim kommune vedtar lokal forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 og skoleåret 2026-
2027 slik den foreligger.  

Lokal forskrift om skole og feriedager – skolerute for Heim kommune for skoleåret 2024-2025 
oppheves fra 31.07.25. 

Administrasjonen bes om at skoleruta for 26/27 justeres slik at antallet dager blir 190, og ikke 
192 slik det står i nåværende forslag. 

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Heim kommune vedtar lokal forskrift om skolerute for skoleåret 2025-2026 og skoleåret 2026-
2027 slik den foreligger.  

Lokal forskrift om skole og feriedager – skolerute for Heim kommune for skoleåret 2024-2025 
oppheves fra 31.07.25.  

 
 
 
17/25 Utvidet stillingsressurs 50% - kultur 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.03.2025 34/25 
2 Kommunestyret 03.04.2025 17/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  
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Formannskapet i Heim avslår ønsket om utvidet stillingsressurs 50% - kultur.  
 
Formannskapet viser til vedtatte verbalforslag fra budsjett 2025, Reduksjon av driftsnivået - bygge 
økonomiske reserver, hvor kommunestyret ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i 
løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. 

  

 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.03.2025 sak 34/25 

 
Møtebehandling 

Arbeiderpartiet · Bernt Olaf Aune fremmet følgende forslag: 
Formannskapet i Heim avslår ønsket om utvidet stillingsressurs 50% - kultur.  
 
Formannskapet viser til vedtatte verbalforslag fra budsjett 2025, Reduksjon av driftsnivået - bygge 
økonomiske reserver, hvor kommunestyret ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i 
løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. 
 
Votering 

Ved alternativ votering mellom kommunedirektørens innstilling og Bernt Olav Aunes forslag ble 
Bernt Olav Aunes forslag tilrådd med 6 mot 1 stemme.  
For kommunedirektørens innstilling stemte 1: Oddny Guldstein-Aarset Løwe 
For Bernt Olav Aunes forslag stemte 6: Knut Johan Singstad (KRF), Bernt Olaf Aune (AP), Marit Liabø 
Sandvik (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Even Hendseth (H), Ola Rognskog (SP) 
 
Formannskaps innstilling  

Formannskapet i Heim avslår ønsket om utvidet stillingsressurs 50% - kultur.  
 
Formannskapet viser til vedtatte verbalforslag fra budsjett 2025, Reduksjon av driftsnivået - bygge 
økonomiske reserver, hvor kommunestyret ber kommunedirektøren om å fremme en politisk sak i 
løpet av 2025, der kommunens økonomiske status i et langsiktig perspektiv belyses. 

  

 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Kommunedirektøren er positiv til at det opprettes en stillingsressurs tilsvarende 100% 
der 50% skal gå direkte til koordinering av ungdomsarbeid. 50% av stillingen 
finansieres gjennom omdisponering av kulturenhetens egne rammer. Resterende 50% 
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stilling etableres gjennom tilførsel av ny stillingsressurs. Det bevilges Kr 200 000,- for 
2025, stillingen innarbeides i budsjettet.  

 
 
 
18/25 Program for å bekjempe utenforskap 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 03.04.2025 18/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Høyre - Even Hendseth fremmet følgende tilleggsforslag: 
Heim kommunestyre ser at skolene våre kan ha ulike behov. Kommunestyret er derfor åpen for at 
enkeltskoler kan velge å innføre andre program, enn de som allerede er innført, for å forhindre 
utenforskap blant skoleungdom. 
Slike tiltak må i så fall skolene finansiere over egen ramme. 
 
Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret ber HABUS og Sodin om å innhente pris på ønsket MOT-pakke eller andre 
utenforskaps tiltak, slik at vi kan ta dette inn etter neste tertialrapport, med innføring fra skoleåret 
2025/2026 
 
 
 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Kommunedirektørens innstilling med 19 mot 4 stemmer. 
 
For kommunedirektørens innstilling stemte 19:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren 
(SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot kommunedirektørens innstilling stemte 4:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan 
(HA) 
 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Even Hendseth (H). 
Tilleggsforslaget enstemmig vedtatt. 
 
Til slutt ble det votert over tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP). 
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Tilleggsforslaget vedtatt med 12 mot 11 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 12:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marte Lund (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse 
Lervik (AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Irene Røe 
Vaagan (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 11:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Toril 
Myklebust (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP) 
 
 
Kommunestyrets vedtak  

Utredningen tas til etterretning.  
 
Heim kommunestyre ser at skolene våre kan ha ulike behov. Kommunestyret er derfor åpen for at 
enkeltskoler kan velge å innføre andre program, enn de som allerede er innført, for å forhindre 
utenforskap blant skoleungdom. 
Slike tiltak må i så fall skolene finansiere over egen ramme. 
 
Kommunestyret ber HABUS og Sodin om å innhente pris på ønsket MOT-pakke eller andre 
utenforskaps tiltak, slik at vi kan ta dette inn etter neste tertialrapport, med innføring fra skoleåret 
2025/2026. 
 

 

 

 

 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Utredningen tas til etterretning. Det innføres ikke et nytt program for å bekjempe utenforskap 
blant skoleungdom 

 
 
 
 
 
 
19/25 Hemne samfunnshus - Konseptvalg 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.03.2025 25/25 
2 Kommunestyret 03.04.2025 19/25 
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Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Senterpartiet - Ola Rognskog fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret bevilger inntil 12,5 millioner til oppstart av utbedringsarbeider på Hemne 
samfunnshus. Basis for utbedringene er 0-alternativet, samt nødvendige tiltak for svømmehall og evt 
kjøkken/ kantine. Inndekning over kommunens disposisjonsfond.  
 
 
Votering 

Det ble først votert over formannskapets innstilling. 
Formannskapets innstilling vedtatt med 19 mot 4 stemmer. 
 
For formannskapets innstilling stemte 19:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren 
(SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot formannskapets innstilling stemte 4:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan 
(HA) 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP). 
Tilleggsforslaget vedtatt med 18 mot 5 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP) stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP) stemte 5:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan 
(HA), Marius Bendiksen (INP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

1) Alternativ 0 vedtas, hvor Hemne samfunnshus oppgraderes med kun det mest nødvendige for å 
kunne ta huset i bruk av lag og foreninger igjen. Det betyr en mindre utbedring slik at huset kan 
fungere som et samfunnshus med ulike aktiviteter for innbyggere og elever ved skolen. Det anbefales 
at det ses på muligheten for å oppgradere kjøkkenet slik at det kan tas i bruk av Sodin skole som evt 
kantinemulighet for elever på 1-4 trinn. De fleste kommunale bygg står tomme mesteparten av tiden, 
så her ønsker vi å ha fokus på allsidig bruk av huset til flere tider av døgnet. Det gjøres også 
nødvendig vedlikehold og utbedringer på svømmehallen. 
På sikt kan det også være en løsning at frivilligheten overtar bygget, forutsatt at kommunen kan ha 
en avtale om bruk av huset (for eksempel kjøkken og sal) ved behov. 
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2) For at kulturlivet i Heim og for at vi skal få en styrking av sentrum, ønsker vi i tillegg å se på 
muligheten for å etablere et kulturhus/sal på Kyrksæterøra. Alternativ 3 kan da være en løsning, ved 
at Kulørn utvides og blir sentrum sin storstue når det gjelder kulturaktiviteter. Andre muligheter skal 
også vurderes.   

For å kunne gjennomføre dette, ønsker vi at rehabilitering av samfunnshuset v/ alternativ 0 startes 
umiddelbart, mens prosjekt Kulturhus/sal (Evt alternativ 3, eller annet) jobbes med framover. Det 
opprettes et kulturhusfond og det settes en tidshorisont på ca. 5 år, hvor planlegging og 
medvirkningsprosesser blir sentralt.  

Nødvendige utredningsressurser / bevilgning til arbeid med bearbeiding av konseptvalg blir vurdert 
ved revidering av budsjett i forbindelse med tertialrapport 1 for 2025. 
Kommunestyret inviteres til befaring av samfunnshuset når tid og anledning passer. 

Kommunestyret bevilger inntil 12,5 millioner til oppstart av utbedringsarbeider på Hemne 
samfunnshus. Basis for utbedringene er 0-alternativet, samt nødvendige tiltak for svømmehall og evt 
kjøkken/ kantine. Inndekning over kommunens disposisjonsfond. 

 
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.03.2025 sak 25/25 

 
Formannskaps innstilling  

1) Alternativ 0 vedtas, hvor Hemne samfunnshus oppgraderes med kun det mest nødvendige for å 
kunne ta huset i bruk av lag og foreninger igjen. Det betyr en mindre utbedring slik at huset kan 
fungere som et samfunnshus med ulike aktiviteter for innbyggere og elever ved skolen. Det anbefales 
at det ses på muligheten for å oppgradere kjøkkenet slik at det kan tas i bruk av Sodin skole som evt 
kantinemulighet for elever på 1-4 trinn. De fleste kommunale bygg står tomme mesteparten av tiden, 
så her ønsker vi å ha fokus på allsidig bruk av huset til flere tider av døgnet. Det gjøres også 
nødvendig vedlikehold og utbedringer på svømmehallen. 
På sikt kan det også være en løsning at frivilligheten overtar bygget, forutsatt at kommunen kan ha 
en avtale om bruk av huset (for eksempel kjøkken og sal) ved behov. 

2) For at kulturlivet i Heim og for at vi skal få en styrking av sentrum, ønsker vi i tillegg å se på 
muligheten for å etablere et kulturhus/sal på Kyrksæterøra. Alternativ 3 kan da være en løsning, ved 
at Kulørn utvides og blir sentrum sin storstue når det gjelder kulturaktiviteter. Andre muligheter skal 
også vurderes.   

For å kunne gjennomføre dette, ønsker vi at rehabilitering av samfunnshuset v/ alternativ 0 startes 
umiddelbart, mens prosjekt Kulturhus/sal (Evt alternativ 3, eller annet) jobbes med framover. Det 
opprettes et kulturhusfond og det settes en tidshorisont på ca. 5 år, hvor planlegging og 
medvirkningsprosesser blir sentralt.  

Nødvendige utredningsressurser / bevilgning til arbeid med bearbeiding av konseptvalg blir vurdert 
ved revidering av budsjett i forbindelse med tertialrapport 1 for 2025. 
Kommunestyret inviteres til befaring av samfunnshuset når tid og anledning passer. 
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Kommunedirektørens innstilling: 

 
Saken legges fram uten tilrådning 

 
 
 
20/25 Heim Røde kors - Søknad om tilskudd til beredskapsbil 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 11.02.2025 12/25 
2 Formannskap 25.02.2025 24/25 
3 Kommunestyret 03.04.2025 20/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende tilleggsforslag: 
Fremskrittspartiet foreslår at Heim Røde kors kan få et kommunalt lån på inntil kr 400 000, med 
nedbetalingstid 5 år. 
 
Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende tilleggsforslag: 
Gir en bankgaranti på kr 400 000 
 
Votering 

Det ble først votert over formannskapets innstilling. 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP), angående kommunalt lån. 
Tilleggsforslaget falt med 4 mot 19 stemmer.  
 
For tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 4:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan 
(HA) 
 
Imot tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 19:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren 
(SP), Ola Rognskog (SP) 
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Til slutt ble det votert over tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP), angående bankgaranti. 
Tilleggsforslaget falt med 5 mot 18 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 5:  
Knut Johan Singstad (KRF), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einar Vaagland 
(HA), Irene Røe Vaagan (HA) 
 
Imot tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 18:  
Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund (AP), Oddlaug Børseth 
Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), Tove Karin Halse Lervik 
(AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Jarle Meland Aune 
(INP), Marius Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog 
(SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Gir 100.000 kr som tas over disposisjonsfondet. 
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.02.2025 sak 24/25 

 
Møtebehandling 

Arbeiderpartiet - Oddlaug Børseth Brekken fremmet følgende alternative forslag: 
Gir 100.000 kr som tas over disposisjonsfondet. 
 
 
Votering 

Kommunedirektørens innstilling ble satt opp mot det alternative forslaget til Oddlaug Børset Brekken 
(AP). 
 
Det alternative forslaget enstemmig tilrådd. 
 
Formannskapets innstilling  

Gir 100.000 kr som tas over disposisjonsfondet. 
 
 
 
Formannskap har behandlet saken i møte 11.02.2025 sak 12/25 
 
Møtebehandling 

Saken ble utsatt. 
 
Votering 
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Formannskapets innstilling  

Saken utsettes.  
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Søknaden avslås med bakgrunn i økonomi. 

 
 
 
21/25 Ny selskapsavtale for ReMidt IKS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.02.2025 21/25 
2 Kommunestyret 03.04.2025 21/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Roar Sørensen ble erklært habil iflg. Kommunelovens § 11.10, jfr. Forvaltningslovens § 6, første ledd, 
punkt e. med 22 mot 1 stemme. 
 
For habilitet stemte 21: 
 Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), Tove Karin Halse Lervik 
(AP), Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), 
Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), Irene Røe Vaagan (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius 
Bendiksen (INP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot habilitet stemte 1:  
Einar Vaagland (HA) 
 
Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende tilleggsforslag: 
Kommunestyret ber Representantskapet i REMIDT IKS om å gi muligheten for at Heim Kommune kan 
behandle alle klagesaker for egne kunder selv. 
 
 
Votering 

Det ble først votert over formannskapets innstilling. 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
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Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP). 
Tilleggsforslaget falt med 2 mot 21 stemmer. 
 
For tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 2:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP) 
 
Imot tilleggsforslaget til Bjarne Sæther (FRP) stemte 21:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Marte Lund 
(AP), Oddlaug Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), 
Tove Karin Halse Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even Hendseth (H), Helen Taftø (H), 
Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP), Emil 
Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Revidert selskapsavtale for ReMidt IKS datert 18.11.24 vedtas. 
 
Selskapsavtalens § 6 redigeres til riktig lovhenvisning (§83 i forurensningsloven ikke 
forvaltningsloven) 
 
Heim kommune ber selskapets styre og ansatte ledelse om å sørge for likeverdige tjenester ved alle 
ReMidt IKS sine gjenvinningsstasjoner, også for mottak av næringsavfall. 
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.02.2025 sak 21/25 

 
Møtebehandling 

Senterpartiet - Ola Rognskog fremmet følgende tilleggsforslag: 
Selskapsavtalens § 6 redigeres til riktig lovhenvisning (§83 i forurensningsloven ikke 
forvaltningsloven) 
 
Heim kommune ber selskapets styre og ansatte ledelse om å sørge for likeverdige tjenester ved alle 
ReMidt IKS sine gjenvinningsstasjoner, også for mottak av næringsavfall.  
 
 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig tilrådd. 
 
Deretter ble det votert over tilleggsforslaget til Ola Rognskog (SP). 
Enstemmig tilrådd. 
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Formannskapets innstilling  

Revidert selskapsavtale for ReMidt IKS datert 18.11.24 vedtas. 
 
Selskapsavtalens § 6 redigeres til riktig lovhenvisning (§83 i forurensningsloven ikke 
forvaltningsloven) 
 
Heim kommune ber selskapets styre og ansatte ledelse om å sørge for likeverdige tjenester ved alle 
ReMidt IKS sine gjenvinningsstasjoner, også for mottak av næringsavfall. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Revidert selskapsavtale for ReMidt IKS datert 18.11.24 vedtas. 

 
 
 
22/25 Søknad om støtte til kjøp av brannbil 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Formannskap 25.03.2025 33/25 
2 Kommunestyret 03.04.2025 22/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Halsalista - Einar Vaagland fremmet følgende forslag: 
Søker innvilges 125.000,- til innkjøp av brannbil. Pengene tas fra disk.fond. 
 
 
Votering 

Formannskapets innstilling ble satt opp mot forslaget til Einar Vaagland (HA). 
Formannskapets innstilling vedtatt med 15 mot 7 stemmer. 
 
For formannskapets innstilling stemte 15:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Oddlaug 
Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Toril Myklebust (AP), Tove Karin Halse 
Lervik (AP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Helen Taftø (H), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen 
(SP), Nils Forren (SP), Ola Rognskog (SP) 
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For forslaget til Einar Vaagland (HA) stemte 7:  
Bjarne Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Even Hendseth (H), Einar Vaagland (HA), 
Irene Røe Vaagan (HA), Jarle Meland Aune (INP), Marius Bendiksen (INP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Søknaden avslås med bakgrunn i økonomi. 
 

 

 
Formannskap har behandlet saken i møte 25.03.2025 sak 33/25 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig tilrådd. 
 
Formannskaps innstilling  

Søknaden avslås med bakgrunn i økonomi. 
 
 
 
 
 
Kommunedirektørens innstilling: 

 
Søknaden avslås med bakgrunn i økonomi. 

 
 
 
23/25 Kontrollutvalgets årsmelding for 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 03.04.2025 23/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 
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Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2024, til orientering. 
 

 

 

 

 
Kontrollutvalgets innstilling: 

 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2024, til orientering. 

 
 
 
 
 
 
 
 
24/25 Kontrollutvalgets års- og møteplan for 2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 03.04.2025 24/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig vedtatt 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret tar kontrollutvalgets års- og møteplan for 2025, til orientering. 
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Kontrollutvalgets innstilling: 

 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets års- og møteplan for 2025, til orientering. 

 
 
 
25/25 Økonomisk støtte til kampen mot barnedemens 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 03.04.2025 25/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Irene Røe Vaagan fremmet at sak 25/25 ble satt på sakskartet.  
Saken ble enstemmig satt på sakskartet, iflg. Fullmakt gitt av Heim kommunestyre i K-sak 11/19 i 
medhold av kommuneloven § 11-3 siste ledd. 
 
 
Arbeiderpartiet - Marit Liabø Sandvik fremmet følgende forslag: 
Pengene tas fra disposisjonsfondet. 
 
 
Votering 

Det ble først votert over kommunedirektørens innstilling. 
Enstemmig vedtatt. 
 
Deretter ble det votert over forslaget til Marit Liabø Sandvik (AP). 
Enstemmig vedtatt. 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret innvilger kr. 10 000,- til støtte i kampen mot barnedemens. 

Beløpet tas fra disposisjonsfondet. 
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Kommunedirektørens innstilling: 

 
Kommunestyret innvilger kr. 10 000,- til støtte i kampen mot barnedemens. 

Beløpet tas fra  ……… konto  
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Interpellasjon 

4/25 Interpellasjon - Opprette turistportaler i Heim kommune 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Kommunestyret 03.04.2025 4/25 

 
 
Møtebehandling i Kommunestyret 03.04.2025: 

 
Møtebehandling 

Fremskrittspartiet - Bjarne Sæther fremmet følgende forslag: 
Fremskrittspartiets forslag til vedtekt:  
Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide en plan for to portaler med muligheter for 
å tilrettelegge for turistinformasjon:  
• ved Halsanaustan(fergekai) som viser velkommen til Trøndelag og Heim  
• på Stormyra som viser velkommen til Heim 
 
 
Votering 

Ved votering ble forslaget vedtatt med 18 mot 4 stemmer. 
 
For forslaget til Fremskrittspartiet stemte 18:  
Knut Johan Singstad (KRF), Marit Liabø Sandvik (AP), Marte Iren Fjelnsetnes Langø (AP), Oddlaug 
Børseth Brekken (AP), Roar Sørensen (AP), Solrun Stølan (AP), Tove Karin Halse Lervik (AP), Bjarne 
Sæther (FRP), Oddny Guldstein-Aarset Løwe (FRP), Einride Snekvik (H), Erik Snekvik (H), Even 
Hendseth (H), Helen Taftø (H), Einar Vaagland (HA), Irene Røe Vaagan (HA), Jarle Meland Aune (INP), 
Marius Bendiksen (INP), Ola Rognskog (SP) 
 
Imot forslaget til Fremskrittspartiet stemte 4:  
Toril Myklebust (AP), Emil Solberg (SP), Marte Halvorsen (SP), Nils Forren (SP) 
 
Kommunestyrets vedtak  

Kommunestyret ber kommunedirektøren om å utarbeide en plan for to portaler med muligheter for 
å tilrettelegge for turistinformasjon:  
• ved Halsanaustan(fergekai) som viser velkommen til Trøndelag og Heim  
• på Stormyra som viser velkommen til Heim 
 

 

 
 
 


